

Welcome Reception Invitation

Dear Sir/Madam,

The 2nd China International Import Expo (CIIE) will be held in Shanghai during November 5th-10th, 2019. Industrial and Commercial Bank of China (ICBC), as a partner of CIIE, has always been committed to providing domestic and international enterprises and individual customers with global, diversified, professional and innovative financial services.

We hereby sincerely invite you to attend our Welcome Reception.

Looking forward to your attendance.

Yours,

Industrial and Commercial Bank of China

Check-in Time: 5:30 pm - 6:30 pm, Tuesday, Nov. 5th, 2019

Diner Time: 6:30 pm – 8:30 pm

Banquet Hall: PuJiang Tower Grand Ballroom

Address: Pudong Shangri-la Hotel Shanghai, No. 33 Fu Cheng Road, Pudong New District, Shanghai

欢迎晚宴邀请函

尊敬的先生/女士：

第二届中国国际进口博览会将于 2019 年 11 月 5-10 日在上海举行。中国工商银行作为进博会的合作伙伴，始终致力于为境内外企业与个人客户提供全球化、全方位、专业、创新的金融服务。

为了欢迎您的到来，我们将于 11 月 5 日举行进博会欢迎晚宴。
期待您的莅临！

顺颂商祺！

中国工商银行

入场时间：2019 年 11 月 5 日（周二）晚上 5:30 - 6:30

晚宴时间：晚上 6:30 - 8:30

晚宴地点：上海浦东香格里拉大酒店 浦江楼大宴会厅
上海市浦东新区富城路 33 号